
     
BESTYRELSESMØDE ONSDAG D. 26.  OKTOBER KL.  18.30 –  20.30           

Gullestrup Børnecenter, Trælundvej 1, 7400 Herning – Gullestrup@herning.dk – gullestrupbornecenter.aula.dk – Tlf. 96287999 

Personalerummet på skolen. 
 

Forplejning: Jan  Referent: Jan  

 
O = Orientering D= Drøftelse  B = Beslutning 

 
 

DELTAGERE 
MIKKEL, GITTE, DAVID, MAJA, LOUISE, HANNE, 
SISSE, BJARNE, JAN. 
 
 
  

FRAVÆRENDE 
PIA, TINA, JESPER 
CHRISTINA OG 
ELEVRÅDET. 

   

PUNKT ANSVARLIG TYPE TID REFERAT 

1. Godkendelse af dagsorden samt punkter 
til eventuelt. 
 

David O/B 18.30 Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet Sisse  18.35 Har ikke holdt møde siden sidst. Så derfor 
deltager de ikke i dag. 

3. Byggeri  
- Opdatering på fartmåling ved ny vej 
- Indvielse skole 

Jan/Sisse 
 

O 18.45 Der blev lavet målinger for ca. 4 uger siden.  
Resultatet viser en gennemsnitsfart på 36 km/t. 
25 har kørt over 50 km/t 
Vi ser tiden an og håber at hastigheden bliver 
holdt nede. 
Skoledelen er stort set færdigbygget og klar til 
aflevering i morgen torsdag. Toiletvognen er 
væk, og vi bruger igen de oprindelige toiletter. 
Børnene har taget godt imod vores indesko 
tiltag. SFO ´en er taget i brug. Lyden er hård og 
vi arbejder på at få lyddæmpet med tæpper og 
vægdekoration. Vi afventer stadig de sidste 
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møbler. Indgangspartiet fjernes. De kommende 
6 – 8 uger kommer der et stillads op foran 
skolen da der skal renses for asbeststøv på 
loftet inden der monteres nyt 
ventilationsanlæg. Vi rykker derfor den officielle 
indvielse af den nye skoleindretning til midt 
januar. 
Byggeriet skrider godt frem på Meldgaard 

4. Nyt fra Gullestrup Børnecenter Jan/Sisse/ 
David/Medarbejder
e 

O 19.00 Skole 
- Der starter en ny pædagog i specialafdelingen 
pr. 1/12 Der var mange ansøgere og til sidst tre 
stærke kandidater. 
- MUS samtaler er påbegyndt. 
- Sisse og Jan har været på studietur til London 
Dagtilbud 
Dagtilbuddet har gang i deres MUS og her 
kommer de nye værdier meget i spil i forhold til 
kommende sammenlægning. 
Bestyrelsesformand 
David fortæller om samrådets FUs plan som 
næste gang handler om inklusion og økonomi. 
Kommunen vil gerne på samme møde fortælle 
om nyt sprogprojekt. 
Tour de bestyrelse er udsat til senere pga. 
folketingsvalget  
Personale 
Intet nyt  

5. Skoleudviklingssamtale Sisse O/D 19.25 Der skal være skoleudviklingssamtale d. 12. 
januar 2023. skoleledelsen og David Ahle mødes 
med skolechef Christian Rotbøl skolekonsulent 
Karen Engelund,  Direktør for børn og unge 
Louise Raunkjær og Udvalgsformand 
Annemette Rasmussen. 
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Slides vedhæftes  
 

6. Princip for forældrerådsindsamlinger Sisse D/B 19.55 Sisse har beskrevet forslag til principper som 
blev gennemgået og vedhæftes sammen med 
ref. til endelig godkendelse på det kommende 
bestyrelsesmøde. 

7. Bestyrelsens julefrokost Jan/Sisse D  20.15 Fredag d. 13. januar hos Jan 

8. Status på ny ledelsesstruktur Jan/Sisse/David O 20.20 Vi deler skolesekretær som bl.a. laver 
administrative opgaver for dagtilbuddet. Den 
viden hun opnår, kommer til stor gavn ved 
kommende lederskifte i dagtilbuddet. 
I starten af det nye år går Sisse, Bjarne og Jan i 
gang med at beskrive ønsker til jobopslag til en 
kommende pædagogisk leder, som vi håber at 
kunne ansætte en måned før Jan stopper.  

9. Eventuelt   20.25 Der er blødt/intelligent indkøbsstop.  

 
Punkter til kommende møder 

 

   Hvad er bestyrelsens blik på skolen og og 
SFO`en og hvordan vil vi formidle det i forhold 
til punkt 5 på denne dagsorden.  24/11-22 
 
Princip for forældrerådsindsamling godkendes 
på bestyrelsesmødet 24/11-22 
 
Antimobbestrategier 24/11-22 
 
360 graders forældre og personale 
undersøgelse af dagtilbuddet gennemgås på 
bestyrelsesmøder som kommer efter d. 1/12 

   


